
PRoroKÓl Nn xl,v/ 06
z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie odbytej w dniu 16lutego 2006 roku

w sali wielofunkcyinei Domu I(ultury w Jpdrzejowie'

Ad. 1.
przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik o godzinie 1005 otwarla obrady XLV

sesji Rady Miejskiej w Jqárzejowie. Obrady rozpoczqto i kontynuowano przy obecnoSci

na sali obrad 19 iadnych na stan 2l radnych, co stanowi 90,48 % ogo'tu Rady'

Przewodni cz4aa stwierdzila quorum prawomocne do podejmowania uchwal'

Przewodniczqca Rady powiiala prz.vbylych na sesjq goÉci w o-sobach: Burmistrz

Marek Wolski, Zastgpca Burmistrza Ma-rcin Piszczek, Zastppca Komendanta Powiatowego

policji Józef tfuzywáa. Przewodni azqca Rady powitala radnych, naczelników wydzialów

Urzpáu Miejskiego, kierowników jádnostek organizacyjnych gminy, oraz wszystkich

przybytych na obrady.
przewodnicz4ca Rady zglosila kandydaturg radnego Andrzeja Hatnego na sekretarza

obrad.
Radny Hatny v,ryraz\l zgodg.
Sekretarzem obrad jednoglo$nie wybrano radnego Andrzeja Hatnego.

W n¡¡ia¡ku z tragediqna Sl4sku, Rada Miejska w Jpdrzejowie, lqczqc sig w bólu z rodzinami

ofiar uczcila pamigó ofiar minut4 ciszy.

przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik powiedziaLa,2e termin )(LV sesji Rady

Miejskiej zbiega sig z 735-.o""ni"4 nadania praw miejskich naszemu miastu. W zwiazku

ztyÁ faktem, áby ses¡i nadaó choó w czgsci uroczysty charakter, zosta\ zaproszony Pan mgr

wájciech Zw\erichoiski, nauczyciel historii I Liceum im. Mikolaja Reja w Jqdrzejowie,

,niny ze swojej pracy naukowo-badawczej dotycz4cej Jqdrzejowa' wspólpracuj*cy

z insiytucjami ¡á¿ájacyrni nu."" dzieje i dzieje Jgdrzejowa, szczegolnie z Fundacj4 Cystersk4

i Ojcami Cystersámi. Pan Zwierzchowski przedstawi krótko, jak wygl4dal samorz4d

w Jgdrzejowie na przestrzeni dziejów.
pan Wojci ech Z'wierzchowski przedstawil swoj4 pracp badawcz4 dotycz4c4 historii

Jqdrzejowa od ózasów przedpiastowskiitr do chwili obecnej ze szczegolnym uwzglgdnieniem

samorz4dów i demokracji na naszych ziemiach'
przewodniczqca Rady Ewa Ptasznik podzigkowala za znakomite przedstawienie

dzialalnoéci samorradu nu pi".rtrzeni dziejów. Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, ze jest to

praca nowatorska i zachgóita Pana Zwierzchowskiego do publikacji na lamach Gazety

Jpdrzejowskiej.

A d . 2 .
Na sesji w dniu 29 grudnia 2005 roku nieobecny byl radny Ryszal{ Dzwonek'

Na ses¡i w dniu 3d grudnia 2005 roku nieobecni byli radni: Alfred Bialy, Ryszard

Dzwonek i Teofil Spk. NieobecnoÉci zostaly usprawiedliwione.

Ad .3 .
Nie zgloszono uwag do proponowanego porz4dku obrad'

Rada tvtiejska w Jq¿rzejówie przyjqla porz4dek obrad nastqpuj4c4 iloÉci4 glosów'

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

1 a \-  t >

- 0
- 0



Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad

Z. Usprawiedliwienie nieobecnoÉci radnych na sesjach w dniach 29 i30 grudnia 2005 r.

3. Przyjgcie porzqdku obrad-
4. Przyjgcie protokotów z poprzednich sesji'

5. Zapytania i interpelacje radnych
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza mipdzy sesjami'

7. Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjptych na poprzednich sesjach

8. Uchwala * ,pru*i" udzielania i rozliczania dotacji przedmiotowej dla ZaVJadu Usfug

Komunalnych w Jgdrzejowie.
g. Uchwala w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakladu Usfug

Komunalnych w Jgdrzejowie.
10. Sprawozdánie z wykánania gminnego prograrnu profilaktyki i rozwi4zywania

pioblemów alkoholówych w ioku 2005 uchwalonego uchwal4 Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie X)Ol278lO5 z dnia 24 lutego 2005 roku, zmienionego uchwal4

)CO(VIIV336105 zdnia 11 sierpnia 2005 roku i uchwat4 nr )OIV364105 z dnia29

listopada 2005 roku.
ll. Spriwozdanie ze wspólpracy Gminy Jgdrzejów z organizacjami pozarz4dowymi

za 2005 rok.
12. Uchwata w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiq¿ywania

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii na rok 2006.

13. Uchwala w sprawi e zaizqdzenia poboru podatków i oplat w drodze inkasa, okreSlenia

inkasentów i wysokoéci wynagrod zenia za inkaso'
14. Uchwalu g¿ ,piu*ie przyjgcia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

na 2006 rok.
i5. Uchwala w sprawie powolania Rady Spolecznej Za*adu Podstawowej Opieki

Zdrowotnej w Jqdrzejowie.
l6.Uchwaia o zamiar"á lit*idacji Filii Szkoly Podstawowej w Rakowie z siedzibq

w Brusie.
17. Uchwala o zamiarze likwidacji Gimnazjum dla Pracuj4cych w Jgdrzejowie.

18. Uchwala w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania écieków

na terenie Miasta i Gminy Jpdrzejów.
19. Sprawo zdanie z dzial.alnoéci Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego w roku 2005 '

20. sprawozdanie z dzial.alnosci Komisji Rewizyjnej w roku 2005.

21. Sprawozdanie z dzialalnoéci Komisji Oéwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej

w roku 2005.
22. Sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Rolnictwa i Integracji z Uni4 EuropejskQ w roku

2005
23. Sprawozdanie z dziatalnoÉci Komisji Gospodarki Komunalnej i Porzqdku Publicznego

w roku 2005.
Z4.IJchwal.a w sprawie uchwalenia budzetu Miasta i Gminy Jpdrzejów na 2006 rok.

25. Odpowiedzi na interPelacje.
26. Sprawy róZne.
27. Zamkniecie obrad.

A d . 4 .
Nie zgloszono uw-ag do protokolów z sesji w dniu 29 grudnia 2005

z sesji w dniu 30 grudnia 2005 roku.
Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjgla protokoty z poprzednich sesji

roku i do protokolu

nastgpuj4ca ilo3ci4

glosów:
Za
Przeciw

1 0

0



Wstrzymalo sig

A d . 5 .
1

2 .

J .

5

4

Radna Janina Szreniawa wnioskuje, aby w Jgdrzejowie powstal Dom Pogodnej

Jesieni, poniewaz spoleczefistwo naszego miasta siE starzeje. Dyrektorzy szpitali

,-rurujq tig z apeleÁ, aby nie pozostawiaó starszych ludzi w szpitalach'

Radna Janina szreniawa, w imieniu mieszkaiców Rakowa, w'nioskuje o budowq

chodnika obok o$rodka i w kierunku szkoly. Jest to droga powiatowa; moZe Dyrektor

ZarzqduDróg Powiatowych pomoze w tej sprawie'

Radna Janina Szreniawa uwa2a, 
-2; 

nale2y pomyÉleó o migszfaicach

zakwaterowanych w naszych lokalach. Wiemy, ze przepisy siq zmieniajq i bedzie tak'

jak ostatnio úylo, Ze gÁina nosi wodp dia mieszkaúca, bo ma odciqt4 wodQ'

Gospodarz ma pfawo - jezeli siQ zwraca do UrzQdu , a lJrzqd nie reaguje' to odcial

wodg. Tak nie Powinno bYÓ.
Radna Janina Szreniawa poinformow ala, Le obok budynku Opieki Spolecznej.- radna

zwraaalana to uwagg w resrtym roku - jest bardzo Élisko, ale to na1e2y do Spoldzielni

Mieszkaniowej. Dwa tygodnie temu poájechali niepetrnosprawni na rehabilitacj* - nie

wysiedli. Byli u Pana Burmistrza - tti. zastali Pana Burmistrza' Nawet nie byio

posypane.
Radny Adam wójcik w zwiqzku z artykulem we wczorajszej Gazecie

Jgdrzejowskiej, gdzie jest mowa, ze Burmistrz Sqdziszowa zabezpiecza w budzecie

lcwotg'na realizacjg piojektu w ramach Programu Spójnoici - powiedztal, 1e nasza

gmina równiez j;;'* tym programie, u * brd".cie tego rodzaju Érodki nie sQ

zabezpieczone. Byó moze mamy to goiowe. Radny pyla, czy my myÉlimy tak, jak

Burmistrz Sgdziszowa, aby byó przygotowanym?

Radny Adam wójcik pri j;k wygl4da sprawa vA_T nviazana z formQ orgaruzacyJnQ

nu,,.go ZwiK. Czy jest jeszcze czas i do kiedy mamy czas, aby siq nad tym

zastanowió?

A d . 6 .
Radna Janina Szreniawa: .,stawialam juz t9 sprawg na Komisji Rewizyjnej o lokal'

który byt do przetargu. Chcialam Panu nadmiinió,, ze byl lokal, który teraz jest rozebrany pfzy

parkingu, gdzie prów adzrli naprawy pralek i lodówek i ci ludzie prowadzili dzialalnoió

gospodarcza tam przez 12lat. WloZylibardro duze naklady do tego lokalu' Obok byl sklep

chiúski - tez ponieúli naktady. pisali do UrzQdu , 2eby im umorzyó podatek przynajmniei za

dwa miesi4ce. Nie zostal umorzony podatek ani jednámu, ani drugiemu' A tutaj wie Pan jak

bylo" .  -___ ^_r^_-
Burmistrz Marek wolski zapyta\ czy to jest któryi punkt ze sprawozdanra'

Radna Janina Szreniawa odpowiedziaNa' 2e to punkt 20'

Burmistrz Marek wolski przypomni al,'ze wyjaénial tq sprawg na Komisji Rewizyjnej'

Przetargsig odbyl zgodnie z prawem i nikt z uczestników nie wniósl protestu'

Radna Janiní Szreniawa powiedzial a, 2e onawiosla protest, jako radna

Naczelnik Wydziafu Rtlnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz

wyjaSnil, ze zgodnie z pfawem o gospodarce nieruchomoéciami upowaznion4 osob4 do

wniesienia protestu jesi uc"estnik przetargu, a wigc osoba, kfóra wplacila wadium

i uczestniczYla w Przetargu.
Radna Janina Szréniaw-a: ,,To w takim razie ja muszg wplació wadium, jeéli jestem na

przetargu?"
Naczelnik Abramowic z pfzypomnial, 2e wszelkich wyjaénieú wÍaz z Bu¡mistrzem

udzielili na posiedzeniu Komisji-Rewizyjnej. Je2eli sobie Pani radna zyczy' takie wyjasnienia

moge równiez zostac przedstawione na piSmie'



Radna Janina Szreniawa: ,,Panie Naczelniku, ja sobie nic nie |yczp; ptzefarg byl

nieprawnie przeprowadzony, bo jezeli w ogloszeniu jeit, 2e za l0 000 zl, a Pan mówi' zeby

ludzie wplacili Pieniqdze' . . "

NaczelnikAbramowiczzapyta|,sk4dradnawziqlakwotgl0000zl.
Radna Janina Szreniawa oápowiedziaNa,2e bylo w ogloszeniu

Naczelnik Abramowic zprzypomnial, ze cena wywo\awczawynosila 1 000 zl'

Radna Janina Szreniawa ,,...4 Éun potem mówi, 2e ci, którzy przystppuj4

do przetargu..."
Przewodniczqca Rady Ewa Ptasznik: ,,Sesja ma swoje prawa Jest Pani radn4 trzeciq

kadencje i powinna Pani dobrze wiedzieó, 2e o glos p1'ta siQ przewodnicz4cego prowadzqcego

sesjg. Nie mo2emy robió z sesji targowíska. páni tudnu. udzielam Pani glosu w tej chwili'

Proszg bardzo Pani radna".
Radna Janina Szreniawa: ',Ja juz powiedzialam"'

Radny stanislaw Baraiski, jako'przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej poinformowal'

2e w zvvrqzku ze zgloszeniem Pani Janiiy Komisja práeyzata dokumenty przetargowe i nie

bylo zastrzekeh. {ówniez informowano', ze jako radna nie ma prawa wnosió protestu'

Postronnie mówi siq - radny nie wie, czy to jest prawd q. czry nie - 2e ziqó Pani radnej

staftowal i nie wygial i steá problem. Stáwia Pani w takiej sytuacji _Ko}isjq 
Rewizyjr4

Naczelnika, Burmistrza, ale jak rzeczywiécie wyglqda sprawa? Radny nie jest

dochodzeniowcem. Czy tajest práwda, Ze Páni zi¡óbraludzialw tym przetargu?

Radna Janina Szreniawa: ,,Nie bral. Po pierwsze, proszg Pana, to gdyby nawet chcial'

to jako mleczarnia, a gdyby chcial siartowaó, to jak mógl startowaÓ' jak Pan Naczelnik

powiedzial, 2e -sig dogadacie-. Dogadaó to sip mozna wiecie Paistwo gdzie' Tu chodzi

o pieni4dze".

Ad .7 .
Nie zgioszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady podjqtych

na poprzednich sesjach'

A d . 8 .
Przewodnicz4ca RadY Miejskiej

uchwaly.

Ewa Ptasznik odczytala uzasadnienie do projektu

Uwag nie zgloszono
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala projekt uchwaiy

Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg Nr )o-v/375/06 w sprawie udzielania

i rozliczania dotacji pr".a*ioto*.i dlaZal¿.adu Ustug Komunalnych w Jpdrzejowie'

nastgpuj4c4 iloici4 glosów:

Z a - 1 9
Przeciw - 0

Wstrzymalo sig - 0

/Uchwala rn]{J-Y/375/06 w zalqczen\u do protokolu/'

A d . 9 .
Przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odc4rta\a uza¡{{31ie do projektu

uchwaly z uwzglqdnieniem poprawki \¡/ pt t 3, ppkJ 2" zam\ast,,10.00,00 zl" jest,,10 000 zl"'

Taka sáma zmiánajest równiezw zalqczniku nr 3 do uchwaly'

Radna Elzbieta WiÉniewska zapfiala o pozycjq 4 w Pkt l' Czy remont kosz.v wynresre

64 zll sz. Czy brana jest pod uwagq wymiana starych koszy na nowe?



Naczelnik Wydzialu Inwestycji i Integracji z TJniq Europejsk4 wyjaSnil, 2e ptzylgta

w projekcie uchwaty cena remontu jédnego tooá-i lawki wzigla sig z ujqcia ryczahowego

.ul.j t¡r¡ugi wszystkich koszy i wizystkich lawek. Nie zamierzamy l\czyó kazdego kosza

iplació po?l zl. Intencj4 tycir dwócú uchwal jest taka, ze w formie dotacji przekazujemy

pieni4dze na poziomiá ioku ubieglego, natomiast , .poprzez 
usfugi Zakladu Ustug

kom.rnatnych jest zabezpieczone utrzfmanie wszystkich koszy w posiadaniu miasta

i wszystkich lawek. Cena dla ZIJK moieiyó cen* buidzo dobr4 ale moZe sip okazaÓ' ze jest

to cena bardzo niekorzystn a ze wzglqd, nu io, 2e na dzieh dzisiejszy nie mozemy powiedzieÓ'

czy nasi mieszkaúcy zniszczq 20, 30, czy 50 koszy' Paústwo gwarantujecie w budzecie

okreélon4 kwotg roczn4 z podzialem na dotácje miesigczne i nie bqdzie mozliwoéci zrvrócenia

sig do Rady o zwiqkszenie. 1 .
Burmistrz Marek Wolski dodal, ze planuje odnowp koszy i zakup na nowe mleJsca

usltuowania.
Radna Janina Szreniawa zapytala, co z koszeniem trawy na osiedlach. Radna m'traca\a

sip do Komendanta Strazy; powiedzial, ze prywatny wlaSciciel nie musi sig zgodzió na

wyko szeni e trawy. NI\o dzie| p o dp ala, mi eszkaírcy wzywaj 4 straz'

Burmistrz Marek Woiski'*y.¡uinil, ze p'owiirzchnia wyszczególniona w zal4czniku

dotyczy terenów podlegajqcych pod VrzqáMiejski. Dotygzq równiez pasa drogowego' alejek

parlo*"y.f, i parkbw. T;rer nu ori.dlu.h podlega pod Spoldzielnie Mieszkaniow4

Przewodni czqca rady Miej skiej odczytala proj ekt uchwaty.

Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp Nr )ov/376l06 w sprawie ustalenia

stawki dotacji przedmiotowej dla Zakladu Úsfug Komunalnych w Jqdrzejowie, nastgpujqc4

ilo3cia elosów:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig
AJchwala nr )il-V/376l06 w

1 8
I

0
zal4czeniu do Protokotu/.

O godzinie.1 1 10

godziny 11ut.

Ad. 10.

przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ftasznik oglosila pfzetwQ trwajqc4 do

Radna Janina Szreniawa poprosila o podanie skladu

Problemów AlkoholowYch..
Przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik

Gminnej Komisji Rozwi4zYwania

zwrócila uwagQ, 2e nie jest

to przedmiotem omawianego punktu porzqdku obrad'
Nie zgloszono uwag do Sprawo zdania z wykonania gminnego programu profriaktyki

i rozwi4zl.wania problemdw alkoholowych w ioku 2005 uchwalonego uchwal4 Rady

Miejskilj'w Jqdrzejowie XX)í278105 z dnia 24 lutego 2005 roku, zmienionego uchwal4

)oo(vIIV3 36105 zdnia 1l sierpnia 2005 roku i uchwal4 nr )o-Iv364105 z dnia2g listopada

2005 roku
Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjgta sprawozdanie z wykonania gminnego programu

profilakryki i roÁuiqzywa.,ia iroblemó# uttoitoto*ych w roku 2005 uchwalonego uchwal4

i{ady Miejskiej w Jgdrzejowie X)o1278/05 z dnia 24 lutego 2005 roku' zmienionego

uchwal4 )OO(WIV3jO7Oí z dnia 1i sierpnia 2005 roku i uchwal4 nr XLIV364lO5 z dnia 29

listopada 2005 roku, nastgpuj4c4 iloéci4 glosów-:
z a - 1 9
Przec\w - 0
Wstrzvmalo sie 0



Ad. 11.
Nie zgloszono uwag do Sprawozdania ze wspólpracy Gminy Jpdrzejów

z organizaqami pozarz4dowymi za 2005 rok.- 
Radá Miéjska w Jgdrzejowie przyjqla Sprawozdanie ze wspóipracy Gminy Jqdrzejów

z organizaqami pozarz4dowymi za 2005 rok, nastgpujqcq iloÉci4 glosów:

Z a - 1 9
Przeciw - 0

Wstrzymalo sig - 0

Ad. 12.
przewodni czqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik - w zwiqzku z tym, 2e nie wszystkie

Rady czl,taj4tekst uchwal - poprosila PaniQRadcQ, aby wyjasnila, jak to powinno byÓ'

Radca prawny Danuta^Kiwiorska powiedziala, irc rrale|y to robió za zgodq Rady'

przewodni 
"tqru 

Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala uzasadnienie do projekfu

uchwaiy.
Uwag nie zgloszono.
przewodni 

"rq"uRady 
Miejskiej Ewa Ptasznik odczyta\a projekt uchwaty.

Uwag nie zgtroszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalg Nr XLYl377l06 w sprawie:

uchwalenia Gminnego Progiamu- Profilaktyki i Rozwi4zywania Problemów Alkoholowych

orazPrzeciwdzialaniá Narkomanii na rok 2006, nastepuj4c4 iloSciq glosów:
- 1 8

Przeciw - 1
Wstrzymalo sip - 0
AJchwala nrñ'Y1377106 w zal'qczeniu do protokoiu/

Za

Ad. 13.
Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch w imieniu

,,$ 3. Traci moc uchwala Nr )O(MIV262104 Rady

2004 roku wraz z zalqcznrkiem do uchwaly.

$ 4. Wykonanie uchwaly powierza sig Burmistrzow-i Miasta Jgdrzejowa.

ó S. úchwala wchodá w,zycie po uplywie 14 dni od dnia ogloszenia w Dzienniku

Ürrpdo*yrn Województwa Swigtokrzyskiego i ma zastosowanie od I marca 2006 roku."

fopiawká *yniku z koniecznoéci stwieidzenia utraty mocy obowi4zuj4cej dotychczas

uchwaly.
Przewodni czqcaRady odczytala projekt uchwaty wfaz z autopoprawk4'

Uwag nie zgloszono.
Rada tVtiejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg Nr Ñ-Y1378106 w sprawie

zarzqdzenia poboru podatków i optat w drodze inkasa, okreilenia inkasentów i wysokoéci

wynagrodzenia za inkaso, nastqpuj4c4 iloSci4 giosów:
- 1 9

Przeciw - 0
Wstrrymalo sig - 0

/uchwala nrr{J'Y1378/06 w za\qczeniu do protokohr/

Ad. 14.
przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczl'tala uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Burmi strza zglosila autopoprawkq.
Miejskiej w JEdrzejowie z dnia 9 grudnia

Za



Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala projekt uchwaly

i przypomniala, Lezgodnie z wnioskiem komisji Rewizyjnej plany pracy komisji obejmuj4

"utv 
iot kalendarzo*y. etuny pracy w tej formie radni otrzymali przed sesj4'

Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie powzipla uchwalg Nr )il-V/379106 w sprawie przyjpcia

planów pracy fomisji Rady Miejskiej w Jqdizejowie na 2006 rok, nastppujqcq iloÉciqglosórv:

Z a - 1 9
Przeciw - 0

Wstrzymalo sig - 0

AJchwala nr X--Y679i06 w zalqczeniu do protokotu/'

Ad. 15.
Burmistrz Marek Wolski przedstawil proponowany sklad Rady Spolecznej (Uchwatq

z podanymi nazwiskami radni otrzymali przed sesjq)

Przewodniczqca rady wyiaÉnila, 2e w materialach nie byty podane nazwiska

proponowanych czlo"nków Éady-Spohc)nq, poniewa2 dopiero w dniu wczorajszym zostal

ptr"drtu*iony kandydat jako przedstawiciel Wojewody'
przewodnicáu nu¿V tvti"¡rt i.3 odczyta\auzasadnienie do projektu uchwaly'

Radna Janina Szreniawa zapytala, czy popfzednia Rada Spoleczna byla informowana

o problemachZPOZ i co z tym zrobila.
Zastqpca Burmistrza Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e przegl4dai protokoly

z posiedzei-Rady Spolecznej; byly na kazdym spotkaniu przedstawiane biez4ce spfawy

zwiqzane z dz\alalnoiciq ZaVJadu i z funkcjónowániem sfuzby zdrowia na terenie Gminy

JEdrzejów. Protokoly s4 do wglqduwrJrzpdzie Miejskim'

Radna Janina szreniawa przypomni aLa, zá Komisja Budzetu lub oiwiaty rvyslala

radnego wójcika i Pani4 Przewod^ni 
"rn"ndo 

NFZ odnoénie Pana Boguslawskiego i nie byla

poinfbrmowana, co \ jak zal,atwrti, tyito w dalszym ci4gu problem z podstawow4 opiekq

istnieje.
Radna Elzbieta Wi3niewska: chyba chodzi o sporna kwotp migdzy naszym ZPOZ

a NFZ. Trudno powiedzieó, jak to sig przedstawia na dzieñ dzisiejszy wów-czas kwota

zostalarozdzielona na raty i kierownik mial zlozyó sprawp do S4du i przedstawió swoje racje'

Przewodnic zqca F1ady Ewa Ptasznik zwrócila uwagg, 2e ta sprawa nie dotyczy

przedmiotu uchwaly i poprosila, aby radni trzymali sig rzeczowo i merytorycznie kolejnych

punktów dzisiejszego porz4dku obrad.
Radny Wojciech Bilewicz powiedzial, ze chptnie zrezygnuje z kandydowania do Rady

Spolecznej na Ízeczradnej Janiny Szreniawa'
Radna Janina Szreniawa odmówila'
W zwiqzku zpowylszym radny Bilewicz wycofal rezygnacjg'

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg lr{r )C-V/380/06 w sprawie powolania

Rady Spotre cznej zal¿adu Podstawowej opieki Zdrowotnej w Jqdrzejowie, nastgpujqc4 ilo$cia

glosów:
Za -  1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 1
AJchwala nr )il-V/380/06 w zalqczeniu do protokoiu/'

Ad. 16.
Wiceprzewodnicz4cY
Uwag nie zgioszono.

Rady Pawel Smor4g odczytal uzasadnienie do projektu uchwaty

Przewodnicz4ca Rady Miej skiejEwa Ptasznik odczytala projekt uchwaly.



Za - 1 9

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
AJchw-ala nr KV/381/06 w- zalqczeniu do protokotu/

Ad. 17.
Przewodnicz4ca RadY Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala projekt uchwaty'

Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jpdrzejowie lprzy obecnoici na sali obrad 18 radnych/ powzigia

uchwalp Nr )o-V/3gzn6 ; 
"uÁiur"* 

likwidacji Gimnazjum dla Pracuj4cych wJqdrzejowie,

nastgpuj4c4 iloSciq glosów:
Z a - 1 7
Przeciw - 0

Wstrzymalo sig - 0

AJchwala nr )il-V/382106 w zal4czeniu do protokolu/'

O godzinie 1225- Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik oglosila przerwp

trwaj4cq do godzinY 12".

Ad. 18.
Przewodnicz4ca RadY Miejskiej Ewa Ptasznik odczytala uzasadnienie do projektu

Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg Nr

Filii Szkoty Podstawowej w Rakowie z siedzib4w Brusie,

Z a - 1 9
Przeciw - 0

Wstrzymalo sig - 0

Przewodnicz4ca RadY Miejskiej

uchwaiy.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla

dostarczania wody i odprowadzania
nastqpuj4c4 iloÉci4 glosów :

)fl-V/381106 o zamiarze likwidacji
nastQpujqce iloSci4 giosów.

odczytala postanowienia ogólne i przepisy koicowe

uchwalg Nr )OV/383i06 w sprawie Regulaminu

écieków na terenie Miasta i Gminy Jpdrzejów'

uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej - w zwiqzku z tym, 2e caly Regulamin stanowi treéó

uchwaly, a radni )upo"ná*uli sip z nim i omawiali na Komisjach od grudnia

"up.opáno* 
ala, aby olczytac tylko pocz*tkowe i koítcowe zapisy'

nuOu N,ri.irka w Jg-drzejoiie pizy¡qta przedstawione propozycjq nastppujqcq iloéciq giosów:

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

1 9
0
0

/tJchwala nr )üV/383106 w zalqczeniudo protokolu/

Ad. 19.
Nie zgloszono uwag do Sprawozdania z dzia|alnoéci Komisji Budzetu i Mienia

Komunalnego w roku 2005.



Ad.20 .
Nie zgloszono uwag

2005

Ad .2 l .
Nie zgloszono uwag

Zdrowia i OPieki SPolecznej

do Sprawozdania z dzial.alnoíciKomisji RewizYjnej w roku

do Sprawozdana z dziú.alnoéci Komisji Oéwiaty, Kultury,

w roku 2005.

Ld.22.
Nie zgloszono uwag do Sprawo zdan\a z dzia\alnoSci Komisji Rolnictwa i Integracji

z Uni4Europejsk4w roku 2005.

Ad.23 .
Nie zgloszono uwag do Sprawo zdania z dzia\alnoSci Komisji Gospodarki Komunalnej

i Porz4dku Publicznego w roku 2005.

Rada Miejska w Jpdrzejowie przyjgla sprawozdania z pracy komisji Rad¡z Miejskiej

w Jgdrzejowie nastgpuj4cq ilo$ci4 glosów:

Z a - 1 9
Przeciw - 0

Wstrzymalo sig - 0

Ld.24.
Radca prawny pani Danuta Kiwiorska w imieniu Burmistrza Miasta Jpdrzejowa

zgtosila autopoprawki w podstawie prawnej projektu uchwaly:

,,Ña podstawie art. tS ust. 2 pkt +, pkt. g lit. d, pkt. 10, art. 61 ustawy z dnia 8 marca 1990

foku^ o samorzQdzie gminnym /jednolity tekst z 2001 r. Dz. u. Nr 142, poz' l59l

zpóiniejszymi zmianaÁtl, art.165 ust, I í2, art.173 ust. 1, art. 182, art 184 ust l pk1 1, 2,

3, 4,7, á, g, f  O l i t .  b, 11, 13, 15, 15 ust. 2 pl<t I  i  2, ust. 3, art. 188 ust. 2 pk 1, art. 195 ust 2

ustawy z dnia3O cze'rwca 2005 roku o finansach publicznych lDz. u. Nr 249' poz' 2704r','

Burmistrz Miasta Jgdrzejowa Marek Wátstci przedstawil autopoprawki do projektu

budzetu lw zalqczeniu do p.oátoful i wyjainil, zé projekt budzetu opracowywany byl

w paZdzierniku, a autopoprawki zostaly opfacowane ze wzglqdu na zmiany organizacyjne

w Urzgdzie, wskutek páelsztatcenia dwóch zakladów w ZauadUstug Komunalnych' a takZe

konsultacji spolecznych i konsultacji z radnymi na komisjach.

Budzet opracowano na podstawie nowej uttu*y o finansach publicznych z uwzglgdnieniem

wymienionych wczeiniej zmian otganiiacyiny.h otut zadluzen\a Gminy z tytulu kred¡ów i

pá4c"ek. Zarowno dotacje jak i subw."tj! tq nizsze- niz w 2005 roku, a wydatki nalez;alo

dostosowaó do mozliwosci finansowych óminy Deficyt zú'o2ony jest nizszy ni¿ w 2005

roku, gdzie wynosil 871.087 zl, a na rok 20b6 za\o2ony jest w wysokoéci 565'390 zl'

Dochody zaplanowane na 2006 rok s4 nizsze o 481.547 zl w stosunku do roku 2005'

Zaplanowane wydatki sA wyzsze o 252.372 zl. Subwencja ogólna jest nizsza o 600' 166 zl'

a dotac;a ni1sza o I.264.8|5 zl. Ogólnie budzet jest tak skonstruowany, aby zwlaszcza

w dzieázinie wydatków publicznych da+ zadowolenie mieszkaúców i spoleczeistwa

porz4dkuj4c zapoczqtko*un. * ubiáglym roku sprawy, ztvlaszczaw dziedzinie infrastruktury
'd.ogó*ej, 

zarówno w mieÉcie, jak 1 w gminie. Burmistrz poprosil o przeglosowanie tego

budzetu.
Przewodniczqca Rady Miejskiej powiedziala, 2e z Rada z uwag4 wystuchala slów

Burmistrza, dyskusje nad |udzeiem i.*afy dhgo i ma ksztatt taki, jaki tadni uznali

za ajbardz\ej optymalny dla miasta i gminy.
Radna ElZbieta-Wiéniewska zwrocllauwagQ na zapis przy drugim myélniku w $ 14'

którego nie bylo w poprzedniej wersji uchwaly i poprosila o wyjainienie.



Burmi strz Marek Wolski odpowiedz ia!., 2e czasem natychmias t tr zeb a przenieéó érodki

i bgdzie mo2nazrobiÓto bez zwotywania sesji Rady Miejskiej.

Radna Elzbieta wiéniewsk a zapfiala czy nie zagtaaa to 2adnym inwestycjom ujqtym

w budzecie.
Burmistrz odpowiedzial, ze nie zagraLa'
przewodniczica Rady powiedziala, 2e radni majq zaufanie do Burmistrza,

iz Burmistrz nie zrobi nic, co LyloUy przeciwko zapisom w budzecie. Okres wakacyjny, kiedy

najwigcej prac sig wykonuje, io .¡éti równiez okres urlopowy dla radnych i zwolanie sesji

*-..tü pódje.iu u.n*ály w sprawie przeniesienia érodków bytroby klopotliwe.

nudny Teofil Sqk przypomnial, ze od pigciu lat apeluje o remont ?,00-metrowego

zniszczonegó odcinka d.ogi I-S"in - Jakubów i nie zostalo to wykonane. Radny wnioskuje'

aby wykonaó to w ramach remontów.
Burmistrz Marek Wolski powiedzial, ze rozumie konieczno$Ó wykonania tego

remontu i zapewnil, 2e ieheli bpdq Srodki, zostanie to wykonane w famach remontów' Na

dziei dzisiejvy nie wiado*o jednak, jaki bqdzie stan dróg po zimie. Trzeba zrozumieó' 2e te

remonty bpd4 miaty pierwszeñstwo.
Skarbnik c-iny Bozena ciepluch poinformowala,2ew zwiryku z autopoprawkami

burmistrza, ulegnq áianie zapisy w zalqcznikach, kfóre radni majA w projekcie:

w zal4czniku nr 4 jest dotacja ála- Zarzqdu Budynków Mieszkalnych - tego nie bqdzie,

w zalqczniku nr 5 jeit zal<ladRemontowo Budowlany - równiez go nie bqdzie' w Gminnym

Funduszu Ochrony Srodowiska w projekcie byla kwota 248.63Q, a bqdzie kwota 241'206 zl'

W zalqczniku nr 7 bgdzie równilz dotacja dla Zal<ladu Ustug Komunalnych w kwocie

226.763 zl. w zaLqczniku nr I ogólna kwota udzielonych dotacji bgdzie zwigkszona

2I.04g.052 zi do 1 ilZ.lgg zl w 
"w-iVku 

z tym, ze zwigkszona zostala kwota dla Zakiadu

podstawowej opieki Zdrowotnej, dla swiptokrzyskiego Banku Zywnoéci i dla Domu Kultury'

przewodnicz4ca nady 
"trliejskiej 

odciyala- projekt uchwaly z uwzglpdnieniem

poprawnego zapisu,,GFOS i GW" w $ 7

Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigia uchwalp Nr XLV/38 4Ñ6 w sprawie uchwalenia

budzetu Miasta i Gminy Jqdrzejów- na2006 rok, nastqpuj4c4 iloSci4 glosów:

Za - t 9
Przeciw - 0

Wstrzymalo sig - 0

AJchwala nr )O-V/384106w zatqczeniu do protokolu/'

Burmistrz Marek Wolski podzipkowat za uchwalenie budzetu i powiedzial, ze radni

stangli ponad podzialami politycznymi maj4c na uwadze dobro Gminy'

A d . 2 5 .
Burmistrz Marek Wolski zaproponow al, 2e udzieli odpowiedzi na piémie'

Radni zglaszalqcy wnioski i interpelacje wyrazili zgodp'

Burmistrz fvfáreú Wolski poinformowal, 2e w budzecie jest zatezeTwowana kwota

150 000 na opracowanie projektu do Funduszu SpójnoSci i zgodnie z przewidywaniami

powinno to wystarczyó. Jést mozliwoÚó doftnansowania projektu i pomocy z Narodowego

Funduszu ochrony SToJo*"r.a. Blizszych informacji udzieli Naczelnik wójcik. Jezeli chodzi

o formE organiiacyjn4 zwiK, to na jednej z najblizszych sesji bEdzie wniosek

o przeksztaicenie zakladu w spolkg, wlaénie zewzglgdu na VAT'

Naczelnik Krzysztof Wójcik poinformowal,2ewczoraiwraz z kierownictwem ZWiK

byli w Narodowym Funduszu Ochrony Srodowiska, gdzie zostal ustalony tok postEpowania

w ramach ziozonego wniosku do Funduszu Spójnoici. NA dziei dzisiejszy jest pelna

akceptacja zlozonelgo projektu oraz uzyskaliémy zapew'nienie udzielenia nam dodatkowej

1 0



pomocy na wykona nie zadah inwestycyj nych z zak¡esu kanalizacii i wodoci4gowania

i oUr96i" aglomeracji w ramach po*o.y iecúnic"nej w wysoko3ci do 50 % tej dokumentacji'
planowany lermin realizacji. I- kwartal 2007 - podpisanie wniosku o realizacjq tych

inwestycji. Wówczas równiez moze byó deeyzja z Brukseli o uruchomieniu finansów, gdzie

moglyúy si p zacz4c koszty kwalifikowane dla nas. Pan Wójcik poruszyl bardzo istotny temat:

koordynator naszego projektu - Gmina Spdziszów - zglosila do Narodowego Funduszu, 2e

beneficjentami bed* zalrlády, które s4 spoikami. Jezeli w marcu bgdzie podpisany przetarg na

obslugp naszego projeklu, wówczas zostan4uruchomione pieni4dze z Narodowego Funduszu'

a wipi pieniaare puúIi."n", ptzyiedzie do nas konsultant i sprawdzi to, o czym mówimy' Jest

to wigc temat barázo wuzny.- Ieiétl t.go nie zrobimy, bgdziemy musieli ptació podatek VAT'

Ad.26 .
Radna Janina Szreniawa podzigkowala Burmistrzowi Marcinowi Piszczkowi zato, 2e

przelamal lody w Jqdrzejowie i powstaty lodowiska' .
RadnyJan Zigbiiski w imieniu Gminnej Komisji Rozwi4zywania Problemów

Alkoholowyóh podzigk owal za przyjgcie sprawozdania i uchwalenie Gminnego Programu

Profilaktyki w takiej formie, w jakiej zostalo przedstawione przez Komisjg'

Burmistrz lriarek wolski przedstawil Kierownika Zakladu Usfug Komunalnych Pana

Bartosza Stgplewskiego.
Kierownik Siqplewski powiedzial, ze wszyscy mówi4 _ iz_. jest to bardzo

odpowiedzialna funkcja i ¡est to iavJad, który nigdy nie przyniesie dochodów. Kierownik jest

opiymist4 i wierzy, zi zal<lad nie bqdzie prryno*ü strat. Pan Stgplewski osiad¿ do3wiadczenie

na stanowisku kierowniczym - od iigciu lai kieruje grup4 osób. Ma wyksztalcenie prawnicze

i zaklada,Ze bqdzie ono pomocne przy wykonywaniu tej praay' Kierownik poprosil by

trrymaó za niego kciuki, aby na spotkaniu za jaki6 czas okazalo sig, 2e te usiugi sq

éwiadczone na zadowalaj4cym poziomie.

Ad.27.
przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik o godzinie i3a5 zamknqla obrady )il-V

sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.

P+otokolowala

Y;"fur#H,€fu
Przewodni c¡frca RadY Miej skiej,Hrt:fu,

msr Ewa Ptasznik
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